
Referat af generalforsamling den 11.03.2020 kl. 19:00 med dagsorden i henhold til 
vedtægterne.

Generalforsamlingen blev afholdt i Golf Caféen og havde 31 deltagere.

1. Valg af dirigent:
Steen Hansen blev valgt.
Dirigenten konstaterede, at generalforsamlingen var lovligt indkaldt.

2. Bestyrelsens beretning:
Der er i løbet af 2019 blevet gennemført vedligehold og plantning af frugttræer i de 
grønne områder.
Forløbet har været mere langtrukket, end bestyrelsen har ønsket. Dette skyldes 
bl.a. de vejr mæssige forhold.
Carsten er stoppet med at slå græs i 2019, og der er lavet aftale med en afløser, 
som også kan bruge en buskrydder når det bliver nødvendigt.
Især Eventyrparken har meget dårlig asfalt, der nødtørftigt er blevet lappet i 2019.
Som følge af den milde vinter, har der ikke været det store behov for snerydning. 
Aftalen med snerydning fortsætter også i 2020/2021.
Ved en billedgennemgang, blev det beskrevet, hvor og hvad planerne er for de 
grønne områder. Det er bl.a. en fortsættelse af rydning af buskads og såning af 
græs langs cykelstien samt stien fra Skagensvej til Rødhættevej. Arbejdet vil blive 
udført efter dialog med de nærmeste beboere. 
Der holdes en løbende dialog med Hjørring Kommune om de forskellige forhold, der
er kommunens ansvarsområder. Det er dog klart, at kommunens økonomiske 
situation medfører prioritering, som ikke nødvendigvis tilgodeser de ønsker, vi har i 
foreningen.

Beretningen godkendt.

3. Forelæggelse og godkendelse af regnskab:
Det fremsendte regnskab blev gennemgået af Tom Byg.
Regnskabet godkendt.

4. Budget forslag for 2020 og fastsættelse af kontingent:
Det fremsendte budget blev gennemgået af Tom Byg.
Kontingent foreslået uændret kr. 900,- i 2020.
Budget og kontingent godkendt.

4.1. Budget forslag for 2021 og fastsættelse af kontingent:
Det fremsendte budget blev gennemgået af Tom Byg.
Kontingent foreslået til kr. 1.200,- i 2021.



Begrundelser for kontingentforhøjelser:
• Det er blevet dyrere at vedligeholde de grønne områder.
• Vi kan ikke få ”tilskud” af det flis, der blev ud af de store træer.
• Græsarealerne er blevet større.
• Det koster mere at få græsset klippet.
• Prisindekset fra januar 1980 til september 2019 er udviklet fra 34,1 til 103,4 

med 2015 som indeks 100.
Det betyder at kr. 500,- i 1980 svarer til kr. 1.516,- i 2019!

Budget og kontingent for 2021 godkendt.

5. Valg af formand:
På valg Jan Mathiasen - Eventyrparken 38 (genopstiller):
Jan Mathiasen genvalgt.

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer for 2 år:
    Erik Lindstrøm ( Rødhættevej 11 – genopstiller)

Tom Byg - Snehvidevej 12 (genopstiller) 
Begge genvalgt.

6a. Valg af 2 bestyrelsessuppleanter:
Finn Sørensen - Eventyrparken 30 (genopstiller)
Søren Vestergaard - Eventyrparken 7 (genopstiller)
Begge genvalgt.

     6b. Valg af 2 revisorer:
Flemming Risager - Rødhættevej 23 (genopstiller)
Steen Hansen - Eventyrparken 20 (genopstiller)
Begge genvalgt.

7. Emner til debat:
• Ingen

8. Indkomne forslag:
• Vedtægtsændringer og afstemning om vedtagelse.
• Forslag til vedtægtsændringer blev gennemgået.
• Efter lidt forvirring om matrikelnummer L5kz, som fejlagtigt var skrevet 

forkert, blev det afklaret at det i stedet var 15kz og fejlen rettet.
• Et forslag om at ændre teksten vedr. korrespondance via e.mail til elektronisk

kontakt blev indskrevet.
• Med forbehold for ovennævnte ændringer, blev de nye vedtægter vedtaget 

med mere end 2/3 af de fremmødte medlemmers stemmer.

9. Eventuelt.
• Beboere med beliggenhed op til cykelstien er af hensyn til små børn ofte 

betænkelige ved nogle meget hurtigtkørende knallerter på cykelstien. Der er i 
den forbindelse rettet henvendelse til politiet, der har så har henvist til 
kommunen. En beboer har selv været i dialog med politi og kommune, men 
kunne ikke få tilsagn om foranstaltninger, som kan reducere faren. En idé kunne 
være et forslag om at forbyde knallertkørsel på stien.




